

Harapan,

Amanah &

Rezeki



**Mengamalkan Ciri-ciri Positif
Membawa Kepada Ketenangan fikiran**

Harapan, Amanah & Rezeki

Buku ShaykhPod

Diterbitkan oleh ShaykhPod Books, 2024

Walaupun setiap langkah berjaga-jaga telah diambil dalam penyediaan buku ini, penerbit tidak bertanggungjawab atas kesilapan atau peninggalan, atau untuk kerosakan akibat penggunaan maklumat yang terkandung di sini.

Harapan, Amanah & Rezeki

Edisi kedua. 22 Mac 2024.

Hak Cipta © 2024 Buku ShaykhPod.

Ditulis oleh ShaykhPod Books.

Isi kandungan

[Isi kandungan](#)

[Ucapan terima kasih](#)

[Nota Penyusun](#)

[pengenalan](#)

[Harapan, Amanah & Rezeki](#)

[Harapan - 1](#)

[Harapan - 2](#)

[Harapan - 3](#)

[Harapan - 4](#)

[Harapan - 5](#)

[Bertakwa kepada Allah, Yang Maha Tinggi, - 1](#)

[Bertakwa kepada Allah, Yang Maha Tinggi, - 2](#)

[Bertakwa kepada Allah, Yang Maha Tinggi, - 3](#)

[Bertawakal kepada Allah, Yang Maha Tinggi, - 4](#)

[Bertakwa kepada Allah, Yang Maha Tinggi, - 5](#)

[Bertawakal kepada Allah, Yang Maha Tinggi, - 6](#)

[Bertawakal kepada Allah, Yang Maha Tinggi, - 7](#)

[Bertawakal kepada Allah, Yang Maha Tinggi, - 8](#)

[Bertawakal kepada Allah, Yang Maha Tinggi, - 9](#)

[Peruntukan - 1](#)

[Peruntukan - 2](#)

[Peruntukan - 3](#)

[Peruntukan - 4](#)

[Peruntukan - 5](#)

[Lebih 400 eBuku Percuma tentang Perwatakan Baik](#)

[Media ShaykhPod yang lain](#)

Ucapan terima kasih

Segala puji bagi Allah, Tuhan sekalian alam, yang telah memberikan ilham, peluang dan kekuatan kepada kami untuk menyempurnakan jilid ini. Selawat dan salam ke atas junjungan besar Nabi Muhammad yang jalannya telah dipilih oleh Allah Taala untuk keselamatan umat manusia.

Kami ingin merakamkan setinggi-tinggi penghargaan kepada seluruh keluarga ShaykhPod, terutamanya bintang kecil kami, Yusuf, yang sokongan dan nasihat berterusannya telah memberi inspirasi kepada pembangunan Buku ShaykhPod.

Kami berdoa agar Allah, Yang Maha Tinggi, menyempurnakan nikmat -Nya kepada kami dan menerima setiap surat dari kitab ini di mahkamah-Nya yang mulia dan membenarkannya untuk bersaksi bagi pihak kami pada Hari Akhir.

Segala puji bagi Allah Yang Maha Tinggi, Tuhan sekalian alam dan selawat dan salam yang tidak terhingga ke atas junjungan Nabi Muhammad, ke atas keluarga dan para sahabatnya yang dirahmati Allah, semoga Allah meridhai mereka semua.

Nota Penyusun

Kami telah berusaha bersungguh-sungguh untuk melakukan keadilan dalam jilid ini namun jika terdapat sebarang kejatuhan pendek ditemui maka penyusun bertanggungjawab secara peribadi dan semata-mata ke atasnya.

Kami menerima kemungkinan kesilapan dan kekurangan dalam usaha menyelesaikan tugas yang sukar itu. Kami mungkin secara tidak sedar telah tersandung dan melakukan kesilapan yang mana kami memohon kemaafan dan kemaafan daripada pembaca kami dan penarikan perhatian kami kepadanya akan dihargai. Kami bersungguh-sungguh menjemput cadangan membina yang boleh dikemukakan kepada ShaykhPod.Books@gmail.com.

pengenalan

Buku pendek berikut membincangkan Tiga Aspek Akhlak Mulia: Harapan, Bertawakal kepada Allah, Yang Maha Tinggi dan Rezeki.

Melaksanakan pelajaran yang dibincangkan akan membantu seorang Muslim Mencapai Akhlak Mulia. Menurut Hadis yang terdapat dalam Jami At Tirmidzi, nombor 2003, Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya, telah menasihati bahawa perkara yang paling berat dalam Timbangan Hari Kiamat ialah Akhlak Mulia. Ia adalah salah satu sifat Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,, yang dipuji oleh Allah Taala dalam Surah 68 Al Qalam, Ayat 4 Al-Quran:

“Dan sesungguhnya kamu mempunyai akhlak yang agung.”

Oleh itu, adalah menjadi kewajipan ke atas semua umat Islam untuk mendapatkan dan bertindak berdasarkan ajaran Al-Quran dan tradisi Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,, untuk mencapai Akhlak Mulia.

Harapan, Amanah & Rezeki

Harapan - 1

Dalam Hadis yang terdapat dalam Jami At Tirmidzi, nombor 2459, Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,, menggambarkan perbezaan antara harapan yang benar dalam rahmat Allah, Yang Maha Tinggi, dan angan-angan. Harapan sebenar adalah apabila seseorang mengawal jiwa mereka dengan menghindari kemaksiatan kepada Allah, Yang Maha Agung, dan secara aktif berjuang untuk mempersiapkan diri untuk akhirat. Sedangkan, orang yang bodoh angan-angan mengikuti hawa nafsu mereka dan kemudian mengharap Allah Taala mengampuni mereka dan menunaikan hajat mereka.

Adalah penting bagi umat Islam untuk tidak mengelirukan kedua-dua sikap ini supaya mereka mengelakkan hidup dan mati sebagai angan-angan, kerana orang ini sangat tidak mungkin berjaya di dunia atau akhirat. Angan-angan adalah seperti seorang petani yang gagal menyediakan tanah untuk ditanam, gagal menanam benih, gagal menyiram tanah dan kemudian mengharap untuk menuai hasil yang besar. Ini adalah kebodohan yang jelas dan petani ini tidak mungkin berjaya. Sedangkan, harapan sejati adalah seperti seorang petani yang menyediakan tanah, menanam benih, menyiram tanah dan kemudian berharap Allah Taala akan memberkati mereka dengan tuaian yang banyak. Perbezaan utama adalah bahawa orang yang mempunyai harapan yang benar akan berusaha secara aktif untuk mentaati Allah, Yang Maha Tinggi, dengan

memenuhi perintah-Nya, menjauhi larangan-Nya dan dengan menghadapi takdir dengan kesabaran mengikut tradisi Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,. atasnya. Dan setiap kali mereka tergelincir mereka bertaubat dengan ikhlas. Sedangkan, orang yang berangan-angan tidak akan berusaha secara aktif dalam mentaati Allah Ta'ala, sebaliknya mengikuti hawa nafsu mereka dan masih mengharapkan Allah Ta'ala mengampuni mereka dan menunaikan hajat mereka.

Oleh itu, umat Islam mesti mempelajari perbezaan utama supaya mereka boleh meninggalkan angan-angan dan sebaliknya mengambil harapan yang benar kepada Allah, Yang Maha Tinggi, yang sentiasa membawa kepada apa-apa kecuali kebaikan dan kejayaan di kedua-dua dunia. Ini telah ditunjukkan dalam Hadis yang terdapat dalam Sahih Bukhari, nombor 7405.

Jenis angan-angan tertentu yang mempengaruhi bangsa-bangsa lampau dan bahkan negara-negara Islam adalah apabila seseorang percaya bahawa mereka boleh mengabaikan perintah dan larangan Allah Taala, dan entah bagaimana seseorang pada hari kiamat akan memberi syafaat untuk mereka dan menyelamatkan mereka. dari neraka. Walaupun syafaat Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya, adalah fakta dan telah dibincangkan dalam banyak Hadis, seperti yang terdapat dalam Sunan Ibn Majah, nombor 4308, tidak kurang juga dengan syafaat baginda sebahagian umat Islam. , yang diringankan azabnya, tetap masuk Neraka. Walaupun satu saat di Neraka benar-benar tidak dapat ditanggung. Oleh itu, seseorang harus meninggalkan angan-angan dan sebaliknya mengambil harapan yang benar dengan berusaha secara praktikal dalam ketaatan kepada Allah Yang Maha Tinggi.

Syaitan meyakinkan orang-orang yang tidak percaya kepada Hari Kiamat bahawa walaupun ia berlaku, mereka akan berdamai dengan Allah, Yang Maha Agung, pada hari itu dengan mendakwa bahawa mereka tidaklah seburuk itu kerana mereka mengelakkan jenayah besar seperti pembunuhan. Mereka telah meyakinkan diri mereka bahawa permohonan mereka akan diterima dan mereka akan dimasukkan ke dalam Syurga walaupun mereka kafir kepada Allah Taala, semasa mereka hidup di Bumi. Ini adalah sangat bodoh kerana Allah Taala tidak akan memperlakukan orang yang beriman kepada-Nya dan berusaha untuk mentaati-Nya seperti orang yang kafir kepada-Nya. Satu ayat telah memadamkan angan-angan jenis ini. Bab 3 Alee Imran, ayat 85:

“Dan barangsiapa yang menghendaki selain Islam sebagai agama, maka sekali-kali tidak akan diterima daripadanya, dan dia di akhirat termasuk orang-orang yang rugi.”

Akhir sekali, seorang Muslim tidak boleh menggunakan angan-angan dengan mempercayai bahawa sebagai seorang muslim, mereka akan masuk syurga suatu hari nanti , walaupun mereka mesti masuk Neraka terlebih dahulu, sebagai akibat dari dosa-dosa mereka. Tiada siapa yang dijamin akan meninggalkan dunia ini dengan iman mereka. Orang yang meninggalkan ketaatan kepada Allah dengan tulus ikhlas, berada dalam bahaya besar untuk meninggalkan dunia ini tanpa iman mereka. Adalah penting untuk memahami bahawa iman adalah seperti tumbuhan yang mesti dipelihara dan dijaga, melalui ketaatan yang ikhlas kepada Allah Taala. Apabila tumbuhan iman diabaikan, ia mungkin mati, meninggalkan seseorang tanpa apa-apa untuk memastikan kejayaan mereka di kedua-dua dunia.

Harapan - 2

Dalam Hadis ketuhanan yang panjang yang terdapat dalam Sahih Bukhari, nombor 7405, Allah Taala menasihati agar Dia bertindak dan memperlakukan hamba-Nya mengikut persepsi mereka terhadap-Nya. Ini bermakna jika seorang muslim mempunyai fikiran yang baik dan mengharapkan kebaikan daripada Allah, Dia tidak akan mengecewakan mereka. Begitu juga, jika seseorang menyimpan fikiran negatif tentang Allah Taala, seperti percaya bahawa mereka tidak akan diampuni maka Allah Taala, boleh bertindak mengikut kepercayaan mereka.

Adalah penting untuk diperhatikan, terdapat perbezaan yang besar antara pengharapan yang benar kepada Allah, Yang Maha Tinggi, yang dimaksudkan oleh Hadis ini, dan angan-angan. Angan-angan adalah apabila seseorang gagal untuk berusaha dalam ketaatan kepada Allah, Yang Maha Tinggi,, dengan menunaikan perintah-Nya, meninggalkan larangan-Nya dan dengan menghadapi takdir dengan sabar mengikut hadis Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,, menyalahgunakan nikmat yang telah diberikan dan masih mengharapkan Allah, Yang Maha Tinggi, mengampuni mereka dan memberi mereka rahmat di kedua-dua alam. Ini bukan harapan yang benar, ia hanya angan-angan. Ini seperti seorang petani yang gagal menanam benih, gagal menyiram tanaman mereka dan masih berharap untuk menuai hasil yang banyak. Harapan yang sebenarnya adalah apabila seseorang berusaha untuk mentaati Allah Ta'ala, dan apabila tergelincir, mereka bertaubat dengan tulus dan kemudian mengharapkan rahmat dan keampunan Allah Ta'ala. Ini seperti seorang petani yang menanam benih, menyiram tanaman mereka, mengabdikan usaha untuk memastikan tanaman itu sihat dan kemudian mengharapkan hasil yang banyak. Nabi Muhammad, selawat dan salam ke

atasnya, telah meringkaskan penjelasan ini dalam sebuah Hadis yang terdapat dalam Jami At Tirmidzi, nombor 2459.

Secara umumnya, seorang muslim harus lebih takut kepada Allah Ta'ala semasa hidupnya, kerana ia mencegah dosa-dosa yang lebih besar daripada harapan yang mendorong seseorang untuk melakukan amal soleh terutamanya, jenis sukarela. Tetapi dalam tempoh sakit dan kesukaran dan terutamanya pada masa kematian, seorang muslim tidak boleh berharap selain daripada mengharap rahmat Allah, yang Maha Agung, walaupun mereka telah menghabiskan hidup mereka dengan menderhaka kepada-Nya, kerana ini telah diperintahkan secara khusus oleh Yang Maha Suci. Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,, dalam sebuah Hadis yang terdapat dalam Sahih Muslim, nombor 2877.

Harapan - 3

Saya mempunyai pemikiran yang ingin saya kongsi. Saya sedang memikirkan perkara biasa yang dilakukan oleh ramai orang iaitu meletakkan harapan kepada orang ramai. Masalah dengan sikap ini ialah sebagai manusia bukan Malaikat, mereka pasti akan melakukan kesilapan dan tidak mencapai jangkaan dan harapan orang. Di samping itu, apabila masa berubah dan setiap orang maju di sepanjang jalan mereka sendiri, yang berasingan daripada laluan semua orang lain, ia akan menyebabkan mereka menjadi sibuk dengan perkara mereka sendiri, seperti tanggungjawab mereka. Perubahan ini sering menyebabkan mereka mengecewakan orang yang meletakkan harapan kepada mereka walaupun mereka tidak berniat untuk melakukan ini. Berharap pada orang yang tidak sempurna biasanya akan membawa kepada kekecewaan. Contoh yang biasa berlaku terutamanya, dalam masyarakat Asia, adalah apabila ibu bapa meletakkan harapan kepada anak-anak mereka. Mereka berharap anak-anak mereka akan memilih jalan dalam kehidupan yang mereka nasihatkan dan berharap anak-anak mereka akan menjadikan menjaga ibu bapa mereka sebagai keutamaan mereka. Walaupun, anak-anak pastinya perlu menjaga ibu bapa mereka kerana ini adalah kewajipan mereka, ibu bapa tidak harus meletakkan harapan mereka kepada mereka kerana ini sering boleh mengakibatkan kekecewaan. Sebaliknya manusia hendaklah menunaikan kewajipan mereka kepada Allah Ta'ala dan kepada manusia sebagaimana yang diperintahkan Allah Ta'ala, kemudian menaruh harapan kepada Allah Ta'ala. Seorang Muslim tidak boleh lupa bahawa sumber segala pertolongan adalah Allah, Yang Maha Agung, dan ciptaan hanyalah sarana. Sumber itu masih boleh membantu mereka walaupun tanpa cara yang mereka fikirkan jika Dia mahu. Tetapi cara mereka sendiri tidak dapat membantu tanpa Sumber. Jika umat Islam meletakkan tumpuan dan harapan mereka kepada cara maka mereka akan kecewa. Tetapi jika mereka meletakkannya di atas Sumber maka tidak ada yang dapat menghalang mereka daripada mendapat sokongan Allah Taala.

Maka adalah penting bagi umat Islam untuk meletakkan harapan mereka pada tempat yang betul yang mesti ditunjangi dengan ketaatan kepada Allah, yang meliputi menunaikan perintah-Nya, meninggalkan larangan-Nya dan dengan menghadapi takdir dengan sabar, maka mereka akan mendapat ketenangan. fikiran dan kepuasan yang mereka inginkan dalam kedua-dua dunia.

Harapan - 4

Saya membaca artikel berita sebentar tadi, yang ingin saya bincangkan secara ringkas. Ia melaporkan tentang pengebumian seorang muslim yang secara terbuka dan berterusan melakukan dosa besar. Walaupun tidak ada keraguan bahawa rahmat Allah, Yang Maha Tinggi, tidak terhingga dan dapat mengatasi segala dosa dan berputus asa terhadap rahmat Allah yang tidak terhingga, ditakrifkan sebagai kekufuran dalam surah 12 Yusuf, ayat 87:

“... Sesungguhnya tiada berputus asa dari rahmat Allah melainkan kaum yang kafir”.

Namun begitu, adalah amat penting bagi umat Islam untuk memahami sesuatu fakta. Seorang muslim belum dijamin meninggalkan dunia ini dengan imannya maknanya, seorang muslim dalam bahaya mati sebagai non-muslim. Ini adalah kerugian terbesar. Jika ini berlaku tidak memerlukan seorang ulama untuk membuat kesimpulan di mana orang ini akan menetap di akhirat. Ini boleh berlaku apabila seorang muslim berterusan melakukan dosa, terutamanya dosa besar, seperti minum arak dan gagal menunaikan solat fardhu, dan sampai ke penghujungnya tanpa bertaubat secara ikhlas dari dosa-dosa mereka. Inilah sebabnya mengapa umat Islam mesti bertaubat dengan ikhlas dari segala dosa mereka dan berusaha untuk menunaikan semua kewajipan mereka, kerana ini adalah tugas yang sudah pasti boleh mereka tunaikan. Surah 2 Al Baqarah, ayat 286:

“Allah tidak membebani seseorang melainkan sesuai dengan kemampuannya...”

Mereka tidak boleh tertipu dengan mempercayai bahawa mereka mengharapkan rahmat Allah Taala. Sebagaimana pengharapan yang benar dalam rahmat Allah, Yang Maha Tinggi, didukung oleh ketaatan kepada Allah, Yang Maha Tinggi, melalui perbuatan. Ini melibatkan menunaikan perintah-Nya, menjauhi larangan-Nya dan menghadapi takdir dengan sabar mengikut tradisi Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,. Kegagalan untuk melakukan ini dan kemudian mengharapkan rahmat dan keampunan Allah, Yang Maha Tinggi, bukanlah mengharapkan rahmat-Nya, ia hanyalah angan-angan, yang tidak mempunyai berat atau kepentingan dalam Islam. Ini telah diperingatkan dengan jelas oleh Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,, dalam Hadis yang terdapat dalam Jami At Tirmidzi, nombor 2459.

Harapan - 5

Saya mempunyai pemikiran, yang saya ingin kongsi. Di dunia ini seseorang mempunyai banyak harapan yang berbeza dan pelbagai ketakutan yang berbeza. Akibatnya, orang ramai menggunakan sumber yang diberikan kepada mereka untuk mendapatkan harapan mereka dan mengelakkan ketakutan mereka. Tetapi yang peliknya ialah pada Hari Penghakiman, ketakutan dan harapan ini akan lenyap dan tidak seorang pun akan memikirkannya, kecuali satu ketakutan kepada Neraka dan mengharapkan Syurga. Realiti inilah yang difahami oleh para Sahabat, semoga Allah meridhai mereka, dan menjadi sebab utama mengapa mereka hidup seperti yang mereka lakukan. Mereka tahu bahawa semua ketakutan dan harapan duniawi seseorang akan dikurangkan kepada hanya satu ketakutan dan satu harapan pada Hari Penghakiman, jadi akibatnya mereka menjadikan harapan dan ketakutan mereka menjadi satu harapan dan satu ketakutan, semasa mereka masih hidup di Bumi. Ini memastikan mereka menggunakan berkat dan sumber duniawi yang diberikan kepada mereka untuk mendapatkan satu harapan mereka untuk Syurga dan untuk melarikan diri dari ketakutan mereka terhadap Neraka. Ini membolehkan mereka memperoleh kedamaian di dunia dan di akhirat. Bab 16 An Nahl, ayat 97:

“Barangsiapa yang mengerjakan amal saleh, baik laki-laki maupun perempuan dalam keadaan beriman, maka sesungguhnya akan Kami berikan kepadanya kehidupan yang baik dan sesungguhnya akan Kami beri balasan kepada mereka dengan pahala yang lebih baik dari apa yang telah mereka kerjakan. .”

Ini tidak bermakna seseorang tidak boleh takut atau berharap kepada sesuatu selain Syurga dan Neraka. Perbincangan ini bermakna, semua perkara yang mereka takuti dan harapkan di dunia ini mestilah berakar dari satu ketakutan kepada Neraka dan harapan Syurga. Dengan kata lain, semua ketakutan dan harapan seseorang mesti berkait secara langsung dengan ketakutan tunggal terhadap Neraka dan harapan tunggal untuk Syurga. Semua ketakutan dan harapan lain harus dibuang , kerana mereka tidak penting di dunia ini, walaupun ini tidak jelas kepada seseorang, kerana mereka akan menjadi tidak penting pada Hari Penghakiman. Berkelakuan seperti ini akan meningkatkan keselesaan dan kedamaian seseorang di dunia ini dan memastikan mereka cukup bersedia untuk melarikan diri dari ketakutan tunggal mereka terhadap Neraka dan memperoleh satu harapan mereka untuk Syurga, di akhirat.

Bertakwa kepada Allah, Yang Maha Tinggi, - 1

Dalam sebuah Hadis yang terdapat dalam Jami At Tirmidzi, nombor 2344, Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya, berpesan bahawa jika manusia benar-benar mempercayai Allah Taala, Dia akan memberi mereka rezeki seperti Dia memberi rezeki kepada burung. Mereka meninggalkan sarang mereka pada waktu pagi dalam keadaan lapar dan pulang pada waktu petang dengan rasa puas.

Sesungguhnya bertawakkal kepada Allah adalah sesuatu yang dirasakan dalam hati tetapi dibuktikan melalui anggota badan maksudnya, apabila seseorang itu ikhlas mentaati Allah Ta'ala, dengan melaksanakan perintah-Nya, meninggalkan larangan-Nya dan dengan menghadapi takdir dengan sabar mengikut kehendak-Nya. tradisi Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,. Bab 65 At Talaq, ayat 3:

“...Dan sesiapa yang bertawakkal kepada Allah, maka cukuplah Dia baginya...”

Aspek amanah yang bersifat dalaman melibatkan keyakinan yang teguh bahawa hanya Allah Taala sahaja yang dapat memberikan sesuatu yang berfaedah dan melindunginya daripada perkara yang memudaratkan baik dalam urusan dunia mahupun agama. Seorang Muslim memahami bahawa sumber memberi, menahan, memudaratkan atau memberi manfaat adalah tidak lain daripada Allah Taala. Seorang Muslim benar-benar percaya bahawa segala sesuatu yang berlaku

dalam kehidupan mereka, yang ditentukan oleh Allah Taala sahaja, adalah yang terbaik untuk semua orang yang terlibat, walaupun ini tidak jelas bagi mereka dan orang lain. Surah 2 Al Baqarah, ayat 216:

“...Tetapi boleh jadi kamu membenci sesuatu dan ia baik bagimu; dan boleh jadi kamu menyukai sesuatu dan ia amat buruk bagimu. Dan Allah mengetahui, sedang kamu tidak mengetahui.”

Adalah penting untuk diperhatikan, bahawa benar-benar bertawakkal kepada Allah, Yang Maha Tinggi, tidak bererti seseorang harus meninggalkan menggunakan cara yang Allah Ta'ala telah sediakan, seperti perubatan. Sebagaimana Hadis utama yang dibincangkan dengan jelas menyebut bahawa burung-burung meninggalkan sarangnya dengan giat mencari rezeki. Apabila seseorang menggunakan kekuatan dan cara yang disediakan oleh Allah Ta'ala, menurut ajaran Islam, mereka sudah pasti taat dan bertawakkal kepada-Nya. Ini sebenarnya, unsur zahir dari bertawakkal kepada Allah Yang Maha Agung. Ini telah dijelaskan dalam banyak ayat dan hadis. Bab 4 An Nisa, ayat 71:

“Wahai orang-orang yang beriman, berjaga-jagalah...”

Pada hakikatnya, aktiviti zahir adalah tradisi Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,, dan bertawakkal kepada Allah Ta'ala, secara batin adalah keadaan batin Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya. Seseorang itu tidak seharusnya meninggalkan tradisi lahiriah walaupun mereka memiliki keadaan amanah batin.

Perbuatan dan menggunakan cara yang disediakan oleh Allah Ta'ala, adalah aspek kepercayaan kepada-Nya. Dalam hal ini, tindakan boleh dibahagikan kepada tiga kategori. Yang pertama adalah tindakan ketaatan yang diperintahkan oleh Allah Ta'ala kepada umat Islam supaya mereka memperoleh keamanan dan kejayaan di kedua-dua dunia. Meninggalkan perbuatan-perbuatan ini sambil menuntut kepercayaan bahawa Allah, Yang Maha Tinggi, akan memberikan ketenangan dan kejayaan kepada seseorang hanyalah angan-angan dan tidak mempunyai nilai dalam Islam.

Perbuatan yang kedua adalah cara yang diciptakan Allah, Yang Maha Tinggi, di dunia ini agar manusia dapat hidup di dalamnya dengan selamat, seperti makan ketika lapar, minum ketika haus dan memakai pakaian hangat ketika cuaca dingin. Seseorang yang meninggalkannya dan menyebabkan kemudaratan kepada dirinya sendiri adalah tercela. Akan tetapi, ada beberapa orang yang telah diberikan kekuatan khusus oleh Allah, Yang Maha Tinggi,, sehingga mereka dapat menghindari cara-cara tersebut tanpa membahayakan diri sendiri. Sebagai contoh, Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,, biasa berpuasa sehari-hari tanpa gangguan tetapi melarang orang lain melakukan perkara yang sama, sebagaimana Allah Ta'ala telah memberikan rezeki kepadanya secara langsung tanpa memerlukan makanan. Hal ini ditegaskan dalam sebuah Hadis yang terdapat dalam Sahih Bukhari, nombor 1922. Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya, mendoakan kepada Khalifah keempat Ali Bin Abu Talib yang mendapat petunjuk, semoga Allah meridhainya, agar dia tidak rasa sejuk atau panas yang berlebihan. Ini ditegaskan dalam Hadis yang terdapat dalam Sunan Ibn Majah, nombor 117. Oleh itu, jika seseorang berpaling daripada cara-cara ini tetapi diberikan kekuatan untuk bertahan tanpa gagal dalam tugas mereka kepada Allah, Yang Maha Tinggi, dan manusia, maka ia adalah boleh diterima sebaliknya ia patut dipersalahkan.

Jenis perbuatan ketiga berkenaan dengan kepercayaan kepada Allah, Yang Maha Tinggi, adalah perkara-perkara yang telah ditetapkan sebagai amalan adat yang kadang-kadang dilanggar oleh Allah, Yang Maha Tinggi, untuk orang-orang tertentu. Contohnya adalah orang yang sembuh dari penyakit tanpa memerlukan ubat. Ini adalah perkara biasa terutamanya di negara-negara miskin di mana ubat sukar diperoleh. Ini dikaitkan dengan Hadis yang terdapat dalam Sunan Ibn Majah, nombor 2144, yang menasihati bahawa tidak ada orang yang akan mati sehingga mereka menggunakan setiap ons rezeki mereka yang diperuntukkan kepada mereka, yang menurut Hadis lain yang terdapat dalam Sahih Muslim, nombor 6748, adalah lebih dari lima puluh ribu tahun sebelum Allah Taala menciptakan langit dan bumi. Jadi orang yang benar-benar menyedari Hadis ini, mungkin tidak mencari rezeki secara aktif, mengetahui bahawa apa yang telah diperuntukkan kepada mereka sejak dahulu tidak boleh melewatkannya. Maka bagi orang ini cara biasa untuk mendapatkan rezeki, seperti mendapatkannya melalui pekerjaan, dilanggar oleh Allah Taala. Ini adalah pangkat yang tinggi dan jarang berlaku. Hanya orang yang boleh berkelakuan sedemikian tanpa merungut atau panik dan tidak mengharapkan sesuatu daripada orang ramai tidak dipersalahkan jika mereka memilih jalan ini. Adalah penting untuk diperhatikan, bahawa Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya, telah memperingatkan dalam sebuah Hadis yang terdapat dalam Sunan Abu Dawud, nombor 1692, bahawa adalah berdosa bagi seseorang jika gagal dalam menyediakan nafkah kepada orang yang menjadi tanggungannya, bahkan walaupun mereka mungkin berada di peringkat tinggi ini.

Walaupun penting untuk diperhatikan bahawa menggunakan harta yang telah dianugerahkan, menurut ajaran Islam, adalah jauh lebih baik daripada meninggalkannya, kerana tidak ada yang lebih baik daripada cara Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atas baginda. Bab 3 Alee Imran, ayat 31:

“Katakanlah, [Nabi Muhammad s.a.w.], “Jika kamu benar-benar mencintai Allah, ikutilah aku, niscaya Allah mengasihi kamu dan mengampuni dosa-dosa kamu...””

Mempunyai kepercayaan yang sebenar kepada Allah, Yang Maha Tinggi, membawa kepada redha dengan takdir. Maksudnya, apa sahaja yang Allah pilih untuk seseorang, mereka terima tanpa mengeluh dan tanpa menghendaki perubahan, kerana mereka yakin bahawa Allah Taala hanya memilih yang terbaik untuk hamba-Nya. Surah 2 Al Baqarah, ayat 216:

“...Tetapi boleh jadi kamu membenci sesuatu dan ia baik bagimu; dan boleh jadi kamu menyukai sesuatu dan ia amat buruk bagimu. Dan Allah mengetahui, sedang kamu tidak mengetahui.”

Untuk menyimpulkan, adalah yang terbaik untuk mengikuti tradisi Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya, dengan menggunakan cara yang halal seseorang telah dianugerahkan mengikut ajaran Islam, dengan teguh percaya bahawa ia adalah dari Allah, Yang Maha Tinggi, dan percaya secara dalaman bahawa hanya apa yang ditentukan oleh Allah Ta'ala akan berlaku, yang sudah pasti merupakan pilihan terbaik untuk setiap orang yang terlibat, sama ada mereka memerhati dan menyedari perkara ini atau tidak.

Bertakwa kepada Allah, Yang Maha Tinggi, - 2

Dalam sebuah Hadis yang terdapat dalam Sahih Bukhari, nombor 5705, Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya, telah menasihatkan bahawa 70,000 orang Islam akan masuk Syurga tanpa hisab dan menggambarkan ciri-ciri mereka.

Ciri pertama ialah mereka tidak memperlakukan diri mereka dengan mantera rohani. Ini adalah apabila seseorang membaca perkataan yang berkaitan dengan Al-Quran atau Hadis Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,, dan meniup ke atas dirinya atau orang lain untuk merawat penyakit atau masalah. Kaedah ini benar-benar halal menurut banyak Hadis, seperti yang terdapat dalam Sahih Bukhari, nombor 5741. Jenis yang haram ialah apabila menggunakan perkataan syaitan. Sungguhpun, jampi-jampi yang halal dibolehkan, malangnya, sebagian umat Islam menjadi terlalu asyik dan terikat dengannya sehingga mereka lebih bergantung dan bertawakkal kepadanya daripada bertawakkal kepada Allah Ta'ala. Bermakna, mereka hampir berkelakuan mereka hanya akan sembuh jika mereka melakukan jampi, seolah-olah kuasa untuk menyembuhkan terletak padanya. Kepercayaan ini bercanggah dengan kepercayaan sebenar kepada Allah, Yang Maha Tinggi, kerana pada hakikatnya, sumber segala-galanya adalah Allah, Yang Maha Tinggi, semata-mata. Dia hanya memilih untuk menyembuhkan sesetengah orang melalui cara, seperti perubatan konvensional atau mantera. Seorang muslim tidak boleh terlalu bergantung pada mantera, percaya tanpa mereka hasil yang berjaya tidak mungkin. Ini adalah serupa dengan orang yang membaca latihan kerohanian dengan percaya jika mereka gagal melakukannya mereka tidak akan dilindungi daripada penyakit dan musibah atau mereka percaya bahawa mereka boleh mengubah nasib seseorang, yang sama sekali tidak benar. Allah, Yang Maha Tinggi, melindungi manusia dan Dia boleh melakukannya dengan atau tanpa latihan rohani. Maksudnya,

Dia tidak bergantung kepada sesuatu untuk mencapai sesuatu. Sebaliknya, seseorang mesti dengan ikhlas mentaati Allah, Yang Maha Tinggi, dengan menggunakan cara yang telah Dia berikan kepada mereka, seperti perubatan, menurut ajaran Islam dan bergantung kepada Allah, Yang Maha Tinggi, untuk memilih keputusan yang terbaik untuk mereka dalam setiap keadaan. Tidak ada orang lain yang mempunyai kawalan dalam menentukan apa yang berlaku dan oleh itu tidak perlu ditakuti. Bab 9 At Taubah, ayat 51:

“Katakanlah, “Kami sekali-kali tidak akan ditimpa melainkan dengan apa yang telah ditetapkan Allah untuk kami; Dialah pelindung kami.” Dan kepada Allah jualah hendaknya orang-orang yang beriman bertawakal.”

Di samping itu, mengasyikkan diri dengan mantra kerohanian sering membawa kepada penyakit yang lebih teruk yang pada asalnya mereka takuti iaitu, paranoia. Paranoia menyebabkan seseorang berfikir secara negatif tentang Allah, Yang Maha Tinggi, dan manusia. Ini hanya membawa kepada kelemahan iman dan merosakkan hubungan seseorang dengan orang lain.

Di samping itu, matlamat utama ajaran Islam adalah ketaatan praktikal kepada Allah, Yang Maha Tinggi, tidak melakukan mantra. Seorang muslim boleh menggunakan jampi-jampi yang halal tetapi yang terbaik adalah memahami bahawa sumber pertolongan adalah Allah, Yang Maha Agung, dan tidak ada yang dapat menghalang pertolongan-Nya atau membantu mereka jika Dia memutuskan sesuatu yang lain untuk mereka.

Isu lain dengan terlalu bergantung pada latihan kerohanian, seperti mantera, ialah apabila orang-orang ini menghadapi kesulitan dan bukannya memerhatikan diri dan tingkah laku mereka terlebih dahulu untuk melihat sama ada mereka perlu mengubahnya menjadi lebih baik dan tetap teguh dalam ketaatan kepada Allah, Yang Maha Tinggi, sabar menunggu kelegaan, mereka berpaling kepada orang yang tidak berpendidikan dan tidak berpengalaman yang mendakwa memperbaiki perkara duniawi melalui latihan rohani. Seperti yang dinyatakan sebelum ini, orang-orang ini hanya menyebabkan orang Islam menerima penyakit yang jauh lebih teruk daripada masalah awal mereka iaitu, paranoia. Mereka meyakinkan umat Islam bahawa masalah mereka sama ada disebabkan oleh makhluk ghaib, seperti jin atau oleh ilmu hitam yang digunakan seseorang terhadap mereka. Walaupun jin itu wujud, jarang sekali mereka mempengaruhi manusia dalam urusan dunia mereka. Ini menyebabkan umat Islam menjadi sangat paranoid dan khurafat terhadap perkara remeh-temeh malah menyebabkan mereka semakin curiga terhadap rakan dan saudara mereka. Ini hanya membawa kepada permusuhan dan hubungan yang retak. Adalah penting bagi umat Islam untuk mengukuhkan iman mereka dengan menimba dan mengamalkan ilmu Islam. Ini akan menghalang mereka daripada beralih kepada orang bodoh yang tidak dapat menyelesaikan masalah mereka sendiri, apatah lagi menyelesaikan masalah orang lain. Iman yang kuat akan menghalang paranoia menjejaskan mereka kerana mereka akan bergantung sepenuhnya kepada Allah, Yang Maha Agung. Iman yang teguh membuat seorang muslim memahami bahawa walaupun seluruh ciptaan ingin mencederakan mereka, mereka tidak akan dapat melakukannya melainkan Allah Taala mengizinkan. Demikian pula, seluruh makhluk tidak dapat memberi manfaat kepada mereka kecuali Allah Ta'ala menghendakinya. Dan setiap kes dan situasi hanya berlaku mengikut perancangan yang ditetapkan dan tidak boleh diubah iaitu, takdir. Ini telah dinasihatkan di seluruh ajaran Islam, seperti Hadis jauh yang terdapat dalam Jami At Tirmidzi, nombor 2516.

Akhirnya, menyibukkan diri dengan latihan kerohanian yang tidak berakar pada ajaran Islam juga mendorong seseorang untuk memperlakukan perbendaharaan Allah, Yang Maha Tinggi, seperti sebuah kedai di mana seseorang membeli barang-barang dunia dari Allah, Yang Maha Tinggi, sebagai pertukaran untuk beberapa latihan rohani. Ini adalah sikap yang sangat tidak hormat dan tidak ikhlas untuk diterima pakai, kerana Al-Quran dan tradisi Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,, bukanlah kad kredit yang boleh digunakan untuk membeli barang duniawi, seperti kanak-kanak atau visa. Sebaliknya, seseorang mesti mengetahui tempat mereka dan berkelakuan sebagai hamba Allah yang ikhlas, dan tidak bertindak sebagai pelanggan. Mereka harus tulus taat kepada-Nya dengan menggunakan berkat-berkat yang telah Dia berikan kepada mereka dengan cara yang diredhai-Nya. Seseorang dibenarkan untuk meminta perkara duniawi yang halal daripada Allah, Yang Maha Tinggi, dengan cara yang disahkan oleh Al-Quran dan hadis Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,, tetapi mesti mengelakkan cara lain, kerana ia membawa kepada penyalahgunaan. dua sumber bimbingan dan mengamalkan sikap jenis pelanggan terhadap Allah, Yang Maha Tinggi.

Sebagai kesimpulan, seorang muslim harus memenuhi matlamat utama ajaran Islam dengan menunaikan perintah Allah Taala, meninggalkan larangan-Nya dan menghadapi takdir dengan sabar mengikut tradisi Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,, dan maka bertawakkallah kepada Allah Taala untuk menolong mereka dalam segala keadaan.

Ciri seterusnya yang disebut dalam Hadis utama yang sedang dibincangkan ialah orang Islam ini tidak percaya atau terpengaruh dengan petanda.

Sebuah Hadis yang terdapat dalam Imam Bukhari, Adab Al Mufrad, nombor 909, memperingatkan agar tidak memperhatikan pertanda buruk, kerana berkelakuan seperti ini adalah seperti mempersekutukan sesuatu kepada Allah, Yang Maha Tinggi, ertinya, syirik.

Memberi perhatian kepada petanda jahat bermakna ia mempengaruhi tingkah laku dan tindakan seseorang. Walaupun ilmu hitam dan mata jahat adalah nyata, adalah penting untuk memahami bahawa tiada apa pun di alam semesta dari kibaran daun hingga matahari terbit berlaku tanpa pilihan dan kehendak Allah Yang Maha Tinggi. Oleh itu, seorang muslim harus tetap istiqamah dengan tidak mengganggu petanda-petanda buruk atau takut kepada ahli sihir dan ahli sihir kerana mereka tidak dapat menyebabkan sesuatu yang tidak dikehendaki oleh Allah Taala. Sebaliknya, seseorang harus tetap teguh dalam ketaatan kepada Allah Ta'ala, dengan menggunakan nikmat yang telah diberikan kepadanya dengan cara yang diredhai-Nya, dan meneruskan tindakan dan pilihan mereka yang sah dan hanya meminta perlindungan dari perkara-perkara jahat menurut tradisi Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya, sambil mempercayai sepenuhnya sokongan dan pilihan serta ketetapan Allah yang Maha Agung.

Bertakwa kepada Allah, Yang Maha Tinggi, - 3

Saya mempunyai pemikiran yang ingin saya kongsi. Adalah penting bagi umat Islam untuk yakin dengan teguh bahawa mereka tidak akan melewatkan apa-apa yang mereka tinggalkan kerana Allah Taala, sama ada perkara itu haram atau halal tetapi tidak perlu. Seseorang tidak boleh terpengaruh dengan bisikan Iblis dengan mempercayai sebaliknya kerana dia telah menjadikan misinya untuk menyesatkan manusia. Sebagai contoh, apabila seorang Muslim diilhamkan untuk menderma amal, Iblis dengan cepat memberi amaran dan menakutkan mereka dengan kemiskinan yang dalam banyak kes menyebabkan seorang Muslim berubah fikiran walaupun mereka percaya sepenuhnya bahawa mereka tidak akan menjadi miskin dengan menderma sebahagian daripada harta mereka. Surah 2 Al Baqarah, ayat 268:

“Syaitan menakut-nakuti kamu dengan kemiskinan dan menyuruh kamu melakukan perbuatan yang keji, sedang Allah menjanjikan kamu ampunan dari-Nya dan karunia. Dan Allah Maha Luas (rahmat-Nya) lagi Maha Mengetahui.”

Seorang Muslim harus bertindak pada separuh ayat yang lain dan sebaliknya percaya bahawa Allah Taala, akan menggantikan perkara yang mereka tinggalkan kerana-Nya dengan sesuatu yang lebih baik. Mereka yang telah mengalami ini mengetahui kebenaran kenyataan ini tetapi mereka yang tidak perlu menyemak sejarah dan memerhatikan bagaimana mereka yang berputus asa kerana Allah, Yang Maha Tinggi, berjaya di kedua-dua dunia. Sebagai contoh, cucu Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,, iaitu Imam Hasan Bin Ali , semoga Allah meredhainya,, melepaskan kuasa untuk menyelamatkan nyawa

manusia yang tidak terkira banyaknya kerana Allah, Yang Maha Tinggi. Tindakannya itu sebenarnya telah dinubuatkan dalam Hadis yang terdapat dalam Sahih Bukhari, nombor 3629. Sebagai gantinya, Allah Taala memberinya rahmat dan ganjaran yang jauh melebihi apa-apa jawatan kuasa yang boleh diberikan kepadanya. Sebagai contoh, beliau telah diisytiharkan sebagai ketua pemuda Syurga dalam Hadis yang terdapat dalam Jami At Tirmidzi, nombor 3768. Seolah-olah beliau melepaskan kepimpinan di dunia ini dan diberikan kuasa yang lebih besar di dunia seterusnya.

Selagi seorang Muslim ikhlas dalam tindakan mereka, Allah Taala akan menggantikan apa yang mereka tinggalkan kerana-Nya dengan sesuatu yang lebih baik. Surah 2 Al Baqarah, ayat 245:

“Siapakah yang akan meminjamkan kepada Allah pinjaman yang baik supaya Allah melipatgandakan balasannya dengan berlipat ganda?”

Bertawakal kepada Allah, Yang Maha Tinggi, - 4

Saya mempunyai pemikiran yang ingin saya kongsi. Adalah aneh bagaimana sesetengah orang Islam telah mengambil sikap di mana mereka menggunakan pergantungan kepada Allah Taala, sebagai alasan untuk malas dalam perkara-perkara yang bertentangan dengan keinginan mereka. Sebagai contoh, apabila orang-orang Islam ini disuruh untuk menimba dan mengamalkan ilmu Islam supaya mereka benar-benar taat kepada Allah, dengan melaksanakan perintah-Nya, meninggalkan larangan-Nya dan dengan menghadapi takdir dengan sabar, mereka dengan berani menjawab bahawa Allah Taala, adalah Maha Penyayang dan Maha Pengampun sehingga mereka berharap Dia akan mengampuni mereka walaupun mereka tidak berusaha dalam ketaatan kepada-Nya. Sungguhpun Allah Maha Pengasih dan Maha Pengampun, Dia telah menetapkan satu sistem di alam ini yang memerlukan seseorang itu bertindak jika mereka ingin mencapai kejayaan.

Di samping itu, jika mereka begitu yakin dengan sifat-sifat ketuhanan belas kasihan dan pengampunan mengapa mereka gagal menunjukkan tahap pergantungan yang sama pada sifat ketuhanan-Nya sebagai Pemberi Rezeki? Maksudnya, Dia yang telah memperuntukkan rezeki kepada seluruh ciptaan selama lima puluh ribu tahun sebelum Dia menciptakan Langit dan Bumi. Ini ditegaskan dalam Hadis yang terdapat dalam Sahih Muslim, nombor 6748. Mengapa mereka tidak berehat di rumah tanpa menuntut faedah atau mencari pekerjaan untuk mendapatkan rezeki mereka dan hanya bergantung kepada Allah Taala, untuk memberi mereka rezeki yang sama. bagaimana mereka bergantung pada pengampunan-Nya tanpa berusaha untuk itu? Sikap memetik ceri ini membuktikan kemalasan dan niat mereka yang tidak betul. Mereka sama sekali tidak bertawakal kepada Allah Yang Maha

Tinggi. Sikap ini mesti berubah sebelum tiba masanya supaya mereka lebih giat mentaati Allah, Yang Maha Agung, dan bergantung secara dalaman kepada pengampunan dan rahmat-Nya. Barulah seorang Muslim akan mencapai kejayaan sebenar di kedua-dua dunia.

Bertakwa kepada Allah, Yang Maha Tinggi, - 5

Saya mempunyai pemikiran yang ingin saya kongsi. Saya sedang memikirkan masalah yang biasa ditemui di kalangan orang Islam. Apabila sesetengah orang menghadapi kesukaran dan bukannya terlebih dahulu memerhatikan diri dan tingkah laku mereka untuk menilai sama ada mereka perlu berubah ke arah yang lebih baik dan tetap teguh pada ketaatan kepada Allah, Yang Maha Agung, dengan sabar menunggu kelegaan, mereka sebaliknya beralih kepada orang yang tidak berpendidikan dan tidak berpengalaman yang mendakwa untuk memperbaiki perkara duniawi melalui cara rohani. Mereka ini hanya menyebabkan seorang Muslim menerima penyakit yang jauh lebih teruk daripada masalah awal mereka iaitu, paranoia. Orang-orang ini meyakinkan umat Islam bahawa masalah mereka sama ada disebabkan oleh makhluk ghaib, seperti jin, atau oleh ilmu hitam yang digunakan seseorang terhadap mereka. Walaupun jin itu wujud, jarang sekali mereka mempengaruhi manusia dalam urusan dunia mereka. Nasihat yang tidak betul ini menyebabkan umat Islam menjadi sangat paranoid dan khurafat terhadap perkara remeh-temeh malah menyebabkan mereka semakin curiga terhadap rakan dan saudara mereka. Ini hanya membawa kepada permusuhan dan hubungan yang retak. Sikap ini juga akan merosakkan keimanan seseorang kepada Allah Taala, kerana mereka akan dinasihatkan dalam banyak kes untuk melakukan perkara-perkara yang tidak dinasihatkan dalam Al-Quran atau hadis Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,.

Adalah penting bagi umat Islam untuk mengukuhkan iman mereka dengan menimba dan mengamalkan ilmu Islam. Ini akan mengelakkan mereka beralih kepada orang bodoh yang tidak dapat menyelesaikan masalah mereka sendiri apatah lagi menyelesaikan masalah orang lain. Iman yang kuat akan menghalang paranoia menjejaskan mereka kerana

mereka akan bergantung sepenuhnya kepada Allah, Yang Maha Tinggi, dalam semua keadaan. Iman yang kuat membolehkan seorang Muslim memahami bahawa walaupun seluruh ciptaan ingin mencederakan mereka, mereka tidak akan dapat melakukannya melainkan Allah Ta'ala mengizinkan. Demikian pula, seluruh makhluk tidak dapat memberi manfaat kepada mereka kecuali Allah Ta'ala menghendakinya. Dan setiap kes dan situasi hanya berlaku mengikut perancangan yang ditetapkan dan tidak boleh diubah iaitu, takdir. Ini telah dinasihatkan di seluruh Al-Quran dan Hadis Nabi Muhammad, saw, seperti Hadis yang jauh terdapat dalam Jami At Tirmidzi, nombor 2516.

Kesimpulannya, seorang Muslim apabila menghadapi masalah hendaklah terlebih dahulu menilai tingkah laku mereka sendiri dan memperbaikinya jika perlu dan kemudian tetap taat kepada Allah, Yang Maha Tinggi,, dengan menunaikan perintah-Nya, menjauhi larangan-Nya dan dengan menghadapi takdir dengan sabar dan mengelakkan masalah yang lebih besar dalam bentuk paranoia dengan mengelakkan orang yang mendakwa menyelesaikan masalah duniawi dengan cara rohani.

Bertawakal kepada Allah, Yang Maha Tinggi, - 6

Saya mempunyai pemikiran yang ingin saya kongsi. Umat Islam sering mempersoalkan bagaimana mereka dapat membina dan mengukuhkan tawakkal mereka kepada Allah, Yang Maha Agung, terutamanya semasa kesukaran. Salah satu cara utama untuk melakukan ini adalah melalui ketaatan yang ikhlas kepada Allah, dengan menunaikan perintah-Nya, meninggalkan larangan-Nya dan dengan menghadapi takdir dengan sabar. Ini kerana orang yang durhaka kepada Allah Ta'ala akan sentiasa beriman kepada Allah Ta'ala, tidak akan menolong mereka yang seterusnya melemahkan tawakkal mereka kepada-Nya. Sedangkan, Muslim yang taat akan yakin dengan teguh bahawa apabila mereka telah menunaikan kewajipan mereka, Allah Taala pasti akan membalasnya pada saat mereka memerlukan yang seterusnya menguatkan kepercayaan mereka kepada Allah Taala.

Di samping itu, Hadis yang terdapat dalam Sahih Bukhari, nombor 7405, menasihati bahawa Allah Taala membalas seseorang mengikut persepsi mereka terhadap-Nya. Orang yang durhaka akan sentiasa berfikiran negatif tentang Allah Taala kerana kemaksiatan mereka. Sedangkan, seorang Muslim yang taat akan sentiasa berfikiran positif tentang Allah Taala, kerana ketaatan mereka. Pemikiran ini boleh melemahkan atau menguatkan kepercayaan seorang Muslim kepada Allah Taala. Orang Islam yang taat percaya bahawa jika mereka memenuhi kontrak perniagaan mereka, rakan niaga mereka akan melakukan perkara yang sama. Begitu juga, seorang Muslim yang taat percaya bahawa kerana mereka melalui rahmat Allah Taala, telah menunaikan kewajipan mereka, Allah Taala, akan memenuhi janji-janji-Nya dengan membantu mereka sepanjang hidup mereka terutamanya, melalui kesukaran. Manakala, orang yang tidak memenuhi kontrak perniagaan mereka tidak akan mempercayai atau berharap rakan perniagaan mereka akan memenuhi bahagian mereka. Begitu juga, orang yang durhaka tidak

akan percaya bahawa Allah Taala akan menolong mereka apabila mereka gagal menunaikan kewajipan mereka.

Kesimpulannya, mempunyai dan membina kepercayaan kepada Allah, Yang Maha Tinggi, berkait secara langsung dengan ketaatan-Nya. Semakin seseorang itu taat, semakin mereka akan percaya kepada-Nya. Semakin kurang mereka taat, semakin kurang mereka akan percaya kepada-Nya.

Bertawakal kepada Allah, Yang Maha Tinggi, - 7

Saya membaca artikel berita sebentar tadi, yang ingin saya bincangkan secara ringkas. Ia melaporkan mengenai Virus Corona dan betapa pantasny ia merebak ke seluruh dunia. Adalah penting bagi umat Islam untuk memahami bahawa Islam mengajar umat Islam untuk mencapai kepercayaan yang sebenar kepada Allah, Yang Maha Tinggi, dengan menggunakan cara yang Dia ciptakan dengan cara yang seimbang dan kemudian yakin bahawa keputusan yang dipilih oleh Allah Taala adalah yang terbaik untuk mereka. Dalam kes Virus Corona, umat Islam harus mengambil langkah berjaga-jaga yang munasabah, seperti kebersihan yang baik, tanpa melampaui batas, seperti memakai sut hazmat di khalayak ramai. Tetapi mereka harus mempercayai dan memahami fakta iaitu, hanya perkara-perkara yang ditetapkan oleh Allah Taala boleh mempengaruhi mereka. Maksudnya, jika Allah Ta'ala menghendaki sesuatu manfaat bagi seseorang, seluruh ciptaan yang disatukan tidak dapat menghalang mereka daripada memperolehnya. Dan jika Allah Ta'ala menghendaki untuk menimpakan seseorang dengan sesuatu, seperti penyakit, maka seluruh makhluk tidak dapat menyelamatkannya daripadanya. Ini telah dijelaskan dalam ajaran Islam, seperti Hadis yang terdapat dalam Jami At Tirmidzi, nombor 2516. Bab 6 Al An'am, ayat 17:

“Dan jika Allah menimpakan kesusahan kepadamu, maka tidak ada yang dapat menghilangkannya kecuali Dia. Dan jika Dia menimpakan kebaikan kepadamu, maka Dia Maha Kuasa atas segala sesuatu.”

Islam mengajar pendekatan yang seimbang di mana seseorang mengambil langkah berjaga-jaga yang munasabah yang telah dicipta

dan disediakan oleh Allah, Yang Maha Tinggi, kepada mereka tetapi mempercayai bahawa apa yang telah ditetapkan oleh Allah Ta'ala adalah tidak dapat dielakkan dan terbaik untuk mereka, walaupun mereka gagal untuk memerhatikan hikmah di sebaliknya. . Sikap dan kepercayaan ini menghalang paranoia dan tekanan. Surah 2 Al Baqarah, ayat 216:

"...Tetapi boleh jadi kamu membenci sesuatu dan ia baik bagimu; dan boleh jadi kamu menyukai sesuatu dan ia amat buruk bagimu. Dan Allah mengetahui, sedang kamu tidak mengetahui."

Di samping itu, penyebaran virus yang cepat ini seharusnya mendorong umat Islam untuk bertaubat dengan ikhlas kepada Allah, Yang Maha Tinggi,, dan berusaha dalam ketaatan kepada-Nya dengan menunaikan perintah-Nya, menjauhi larangan-Nya dan dengan menghadapi takdir dengan sabar mengikut tradisi Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,, selawat dan salam ke atasnya. Dan mereka khususnya hendaklah menunaikan kewajipan mereka dengan baik hati menyuruh kebaikan dan melarang kemungkaran mengikut pengetahuan mereka. Ini kerana Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya, telah memperingatkan dalam Hadis yang terdapat dalam Sunan Ibn Majah, nombor 4019, bahawa apabila maksiat berleluasa dan umum, manusia akan ditimpa penyakit baru yang tidak pernah berlaku sebelum mereka.

Bertawakal kepada Allah, Yang Maha Tinggi, - 8

Saya membaca artikel berita sebentar tadi, yang ingin saya bincangkan secara ringkas. Ia melaporkan tentang pelbagai aspek alam semesta, seperti Matahari, planet dan perkara lain. Pada satu ketika dalam sejarah Bumi seolah-olah menjadi satu-satunya perkara penting di alam semesta. Tetapi dengan peredaran masa dan kemajuan saintifik, didapati bahawa Bumi sebenarnya hanyalah setitik di lautan yang luas iaitu, alam semesta. Adalah penting bagi umat Islam untuk memahami ajaran saintifik ini kerana ia memberi inspirasi kepada seseorang untuk mengamalkan ciri-ciri yang baik, seperti kepercayaan kepada kuasa Allah yang tidak terhingga. Apabila seorang muslim menghadapi kesulitan dan mempersoalkan pertolongan Allah Ta'ala, mereka harus merenungkan ukuran alam semesta dan berapa banyak makhluk yang ada di dalamnya. Bumi adalah satu planet dalam sistem suria yang terdiri daripada banyak planet dan bintang. Banyak sistem suria membentuk galaksi. Banyak galaksi membentuk alam semesta. Seorang muslim sangat percaya bahawa semua ini diciptakan dan dipelihara oleh Allah Yang Maha Agung, tanpa sebarang sekutu atau pertolongan. Apabila seorang muslim merenung perkara ini secara mendalam, mereka harus menyedari bahawa jika Allah, Yang Maha Tinggi, dapat mengekalkan seluruh alam ini tanpa apa-apa kekurangan atau tidak selaras, Dia juga boleh mengurus masalah dan kesulitan mereka.

Peruntukan ialah sesuatu yang sering ditekankan oleh orang ramai dan dalam beberapa kes, tekanan ini malah mendorong mereka untuk mendapatkan peruntukan daripada sumber yang menyalahi undang-undang. Setiap kali seorang muslim menghadapi tekanan ini, mereka harus merenungkan alam semesta dan ciptaan yang tidak terhitung banyaknya

yang Allah, Yang Maha Tinggi, sediakan secara berterusan. Jika Dia melakukan ini, mengapa seseorang harus mengesyaki Dia tidak akan menyediakan peruntukan untuk seseorang yang hanya memerlukan beberapa perkara untuk menyara dirinya? Mengundur selangkah ketika menghadapi kesulitan dan menilai fakta-fakta ini adalah cara terbaik untuk menghilangkan tekanan dan menguatkan kepercayaan seseorang kepada Allah Yang Maha Tinggi.

Ajaran terdapat di dalam Al-Quran dan dalam tradisi Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,, seperti janji Allah Taala, untuk menyediakan rezeki yang berterusan kepada makhluk. Surah 29 Al Ankabut, ayat 60:

“Dan berapa banyak makhluk yang tidak membawa rezekinya. Allah memberi rezeki kepadanya dan untuk kamu...”

Tetapi kebenaran ajaran ini juga terdapat dalam penciptaan, seperti alam semesta. Bab 3 Alee Imran, ayat 190:

“Sesungguhnya dalam penciptaan langit dan bumi, dan silih bergantinya malam dan siang terdapat tanda-tanda bagi orang-orang yang berakal.”

Oleh itu, adalah penting bagi umat Islam untuk mula-mula mempelajari dan bertindak berdasarkan ajaran kitab suci Ilahi dan kemudian merenung tentang penciptaan. Ini akan membawa kepada pengukuhan iman seseorang, termasuk pengukuhan tawakkal seseorang kepada Allah Taala.

Bertawakal kepada Allah, Yang Maha Tinggi, - 9

Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,, telah menunjukkan kekuasaan dan kekuasaan Allah yang tidak terhingga dan mutlak, dalam sebuah Hadis yang terdapat dalam Jami At Tirmidzi, nombor 2516. Hadis ini menasihati bahawa seluruh ciptaan tidak dapat memberi manfaat kepada seseorang jika Allah Ta'ala tidak menghendaki mereka berbuat demikian. Begitu juga, seluruh ciptaan bersama-sama tidak boleh membahayakan seseorang jika Allah Taala tidak menghendakinya. Ini bermakna hanya apa yang ditentukan oleh Allah Taala berlaku dalam alam semesta. Adalah penting untuk diperhatikan, bahawa nasihat ini tidak menunjukkan seseorang harus meninggalkan menggunakan cara, seperti perubatan, tetapi ia bermakna seseorang boleh menggunakan cara kerana ia telah dicipta oleh tidak lain daripada Allah, Yang Maha Tinggi, tetapi mereka mesti memahami bahawa Hanya Allah yang Maha Esa yang menentukan kesudahan segala sesuatu. Sebagai contoh, mereka adalah ramai orang sakit yang mengambil ubat dan sembuh dari penyakit mereka. Tetapi mereka adalah orang lain yang makan ubat dan tidak sembuh. Ini menunjukkan bahawa faktor lain yang menentukan keputusan akhir iaitu, kehendak Allah, Yang Maha Tinggi. Bab 9 At Taubah, ayat 51:

“Katakanlah: “Kami sekali-kali tidak akan ditimpa melainkan dengan apa yang telah ditetapkan Allah untuk kami...”

Orang yang memahami perkara ini tahu bahawa apa-apa yang menjejaskan mereka tidak dapat dielakkan. Dan perkara-perkara yang merindui mereka tidak mungkin diperolehi.

Adalah penting untuk diperhatikan, bahawa apa sahaja keputusan akhirnya walaupun ia bertentangan dengan keinginan seseorang mereka harus tetap bersabar dan benar-benar percaya bahawa Allah Taala, telah memilih yang terbaik untuk mereka walaupun mereka tidak melihat hikmah di sebalik hasilnya. Surah 2 Al Baqarah, ayat 216:

"...Tetapi boleh jadi kamu membenci sesuatu dan ia baik bagimu; dan boleh jadi kamu menyukai sesuatu dan ia amat buruk bagimu. Dan Allah mengetahui, sedang kamu tidak mengetahui."

Apabila seseorang benar-benar memahami kebenaran ini, mereka berhenti bergantung pada penciptaan kerana mengetahui bahawa mereka tidak boleh membahayakan atau memberi manfaat kepada mereka. Sebaliknya, mereka berpaling kepada Allah Ta'ala, memohon pertolongan dan perlindungan-Nya melalui ketaatan yang ikhlas dengan melaksanakan perintah-Nya, menjauhi larangan-Nya dan dengan menghadapi takdir dengan sabar. Ini membawa seorang muslim untuk bertawakkal kepada Allah Yang Maha Tinggi. Ia juga menggalakkan seseorang untuk hanya takut kepada Allah, Yang Maha Tinggi, kerana mereka tahu bahawa makhluk tidak boleh membahayakan mereka tanpa kehendak Allah, Yang Maha Tinggi.

Menyedari bahawa semua perkara yang berlaku dalam kehidupan seseorang dan alam semesta berasal dari Allah Taala, adalah sebahagian daripada memahami keesaan Allah Taala. Ini adalah topik yang tiada penghujungnya dan melampaui hanya secara dangkal mempercayai bahawa tidak ada yang berhak disembah melainkan Allah Taala. Apabila ini telah ditetapkan dalam hati seseorang maka mereka hanya berharap kepada Allah, Yang Maha Tinggi, mengetahui bahawa Dia sahaja yang dapat menolong mereka. Mereka hanya akan tunduk dan patuh kepada Allah, Yang Maha Tinggi, dalam semua aspek kehidupan mereka. Pada hakikatnya, seseorang hanya patuh kepada orang lain untuk mendapat perlindungan daripada bahaya atau mendapat faedah. Hanya Allah, Yang Maha Tinggi, dapat memberikan ini oleh itu hanya Dia yang layak untuk ditaati dan disembah. Jika seseorang memilih ketaatan kepada orang lain daripada ketaatan kepada Allah Ta'ala, ini menunjukkan mereka percaya bahawa orang lain itu boleh membawa manfaat atau melindungi mereka daripada bahaya. Ini adalah tanda lemahnya iman mereka. Sumber segala sesuatu yang berlaku adalah Allah Taala, maka umat Islam hendaklah hanya taat kepada-Nya. Bab 35 Fatir, ayat 2:

“Apa sahaja yang Allah kurniakan kepada manusia, tiada sesiapa pun yang dapat menahannya; dan apa saja yang ditahan-Nya, maka tidak ada yang dapat melepaskannya sesudah itu...”

Adalah penting untuk diperhatikan, bahawa mentaati seseorang yang menggalakkan ketaatan kepada Allah Ta'ala, sebenarnya adalah ketaatan kepada Allah Ta'ala. Contohnya, taat kepada Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya,. Bab 4 An Nisa, ayat 80:

“Barangsiapa yang mentaati Rasul maka sesungguhnya ia telah mentaati Allah...”

Peruntukan - 1

Dalam sebuah Hadis yang terdapat dalam Sahih Muslim, nombor 6748, Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya, berpesan bahawa Allah Taala memperuntukkan segala sesuatu, seperti rezeki, kepada semua makhluk selama lima puluh ribu tahun sebelum Dia menciptakan Syurga. dan Bumi.

Adalah penting untuk memahami bahawa terdapat dua aspek berkenaan dengan semua situasi, seperti mendapatkan peruntukan seseorang. Aspek pertama ialah apa yang telah ditentukan oleh Allah Taala, maksudnya, takdir; ini akan berlaku dan tiada dalam penciptaan boleh menghalang perkara ini daripada berlaku. Memandangkan ini di luar kuasa seseorang, tidak masuk akal untuk menekankan aspek ini kerana mereka tidak mempunyai pengaruh terhadap takdir tanpa mengira apa yang mereka atau orang lain lakukan. Di samping itu, peruntukan ini termasuk minimum yang diperlukan seseorang untuk terus hidup di dunia ini. Bermakna, selagi mereka masih hidup, seseorang itu akan terus menerima rezekinya dan tiada apa yang dapat menghalangnya daripada menerima dan memanfaatkannya , hatta dirinya sendiri.

Aspek kedua ialah usaha sendiri. Aspek ini seseorang mempunyai kawalan penuh ke atas dan oleh itu mereka harus menumpukan perhatian kepada aspek ini dengan menggunakan sarana yang telah mereka sediakan seperti kekuatan fizikal mereka untuk mentaati Allah, dengan melaksanakan perintah-Nya, menjauhi larangan-Nya dan dengan menghadapi takdir dengan kesabaran, yang tidak mereka kuasai, menurut tradisi Nabi Muhammad, selawat dan salam ke

atasnya,. Ini termasuk berusaha untuk mendapatkan rezeki yang halal untuk memenuhi keperluan mereka dan keperluan tanggungan mereka sambil mengelakkan yang haram, berlebihan, pembaziran dan pemborosan.

Kesimpulannya, seorang muslim tidak boleh membuang masa untuk menekankan perkara yang mereka tidak mempunyai kawalan atau pengaruh. Sebaliknya, mereka harus menggunakan harta yang mereka miliki dan bertindak atas perkara-perkara yang mereka kuasai mengikut ajaran Islam. Seorang Muslim mesti mengelak daripada mengamalkan mentaliti yang melampau dengan sama ada mengamalkan sifat malas dan bergantung kepada takdir untuk menyampaikan rezeki kepada mereka dan tidak boleh bergantung sepenuhnya kepada usaha sendiri. Bakinya ialah berusaha untuk mendapatkan harta yang halal mengikut ajaran Islam dan bergantung kepada jaminan Allah Taala, kerana pergantungan ini akan mengelakkan rasa tidak sabar dan mencari harta dengan cara yang haram. Inilah yang diperintahkan oleh Allah Ta'ala.

Peruntukan - 2

Dalam sebuah Hadis yang terdapat dalam Sahih Bukhari, nombor 2072, Nabi Muhammad, selawat dan salam ke atasnya, berpesan bahawa tiada seorang pun yang makan sesuatu yang lebih baik daripada hasil kerja tangannya sendiri.

Adalah penting bagi umat Islam untuk tidak mengelirukan kemalasan untuk bertawakal kepada Allah Yang Maha Agung. Malangnya, ramai umat Islam berpaling daripada melakukan pekerjaan yang sah, mengambil manfaat sosial dan mendiami Masjid-masjid dengan mengaku percaya kepada Allah Taala, untuk memberi mereka rezeki. Ini sama sekali tidak bertawakal kepada Allah Yang Maha Tinggi. Hanya kemalasan yang bercanggah dengan ajaran Islam. Tawakkal yang sebenar-benarnya kepada Allah Ta'ala dalam hal mendapatkan harta adalah dengan menggunakan sarana Allah Ta'ala dengan ketentuan yang ada pada seseorang, seperti kekuatan jasmaninya, untuk memperoleh harta yang halal menurut ajaran Islam dan kemudian bertawakal kepada Allah. , Yang Maha Tinggi, akan memberikan kekayaan yang halal kepada mereka melalui cara-cara ini. Matlamat bertawakal kepada Allah Yang Maha Mulia, bukanlah untuk menyebabkan seseorang berputus asa menggunakan cara yang Dia ciptakan, kerana ini akan menjadikan mereka sia-sia, dan Allah Taala, tidak mencipta perkara yang sia-sia. Tujuan bertawakkal kepada Allah Ta'ala adalah untuk menghalang seseorang daripada memperoleh harta melalui cara yang syubhat atau haram, sebagaimana seorang muslim harus yakin dengan teguh rezeki mereka, termasuk harta, telah diperuntukkan kepada mereka selama lima puluh ribu tahun sebelum penciptaan Syurga. dan Bumi. Ini disahkan dalam Hadis yang terdapat dalam Sahih Muslim, nombor 6748. Peruntukan ini tidak boleh berubah dalam apa jua keadaan. Kewajipan seorang muslim adalah untuk berusaha mendapatkannya melalui cara yang halal, yang merupakan

tradisi Nabi saw. Ini telah ditunjukkan dalam Hadis yang terdapat dalam Sahih Bukhari, nombor 2072. Menggunakan cara yang disediakan oleh Allah, Yang Maha Tinggi, adalah aspek kepercayaan kepada Allah, Yang Maha Tinggi, kerana Dia menciptakan mereka untuk tujuan ini. Oleh itu, seorang muslim tidak boleh malas semasa menuntut kepercayaan kepada Allah Ta'ala, dengan melakukan faedah sosial apabila mereka mempunyai cara untuk mendapatkan harta yang halal melalui usaha mereka sendiri dan cara yang dicipta dan disediakan oleh Allah Ta'ala kepada mereka.

Akhirnya, memahami dan mengamalkan Hadis utama juga mendorong seseorang untuk berdikari daripada bergantung kepada orang lain untuk memberi nafkah kepada mereka, seperti kerajaan atau kerabat. Sebaliknya, seseorang itu hendaklah menggunakan cara yang disediakan oleh Allah Taala kepada mereka mengikut ajaran Islam sambil meyakini sepenuhnya bahawa rezeki yang diperuntukkan kepada mereka akan sampai kepada mereka. Ini akan memastikan mereka bertawakkal kepada Allah Taala sahaja.

Peruntukan - 3

Allah, Yang Maha Tinggi, adalah Pencipta dan Pemberi peruntukan kepada seluruh ciptaan yang mereka perlukan untuk memelihara perlembagaan fizikal dan rohani mereka. Malah, menurut Hadis yang terdapat dalam Sahih Muslim, nombor 6748, peruntukan seluruh ciptaan telah diperuntukkan selama lima puluh ribu tahun sebelum penciptaan Langit dan Bumi.

Orang yang memahami nama ilahi ini akan bergantung kepada Allah, Yang Maha Tinggi, untuk memberi mereka rezeki sebagaimana Dia telah merancang untuk mereka sebelum mereka diciptakan. Mereka akan membuktikan pergantungan ini dengan berusaha untuk mendapatkan rezeki yang halal seperti yang diperintahkan oleh Allah Ta'ala, sambil menahan diri daripada perkara yang haram dan meragukan.

Adalah penting untuk ambil perhatian bahawa kerana orang memerlukan peruntukan fizikal dalam bentuk makanan dan minuman. Begitu juga jiwa seorang muslim memerlukan rezeki juga. Ketentuan ini menguatkannya dan membawanya kepada kebahagiaan abadi. Rezeki ini berupa ketaatan yang tulus kepada Allah Ta'ala yang meliputi melaksanakan perintah-Nya, menjauhi larangan-Nya dan menghadapi takdir dengan sabar. Asas kepada semua ini ialah memperoleh dan bertindak atas ilmu Islam. Oleh itu, umat Islam harus berusaha untuk mendapatkan bekalan jiwa yang penting ini serta bekalan badan fizikal mereka. Dua elemen harus diingat dalam hal ini. Jangan melakukan usaha yang menyalahi undang-undang dan tidak perlu dalam

mendapatkan peruntukan yang terjamin. Dan jangan menyalahgunakan atau mensia-siakan peruntukan yang diperolehi.

Seorang muslim, hendaklah bertindak atas nama ilahi ini dengan menunaikan kewajibannya dengan memberi nafkah kepada tanggungannya mengikut ajaran Islam. Ini termasuk menyediakan mereka dengan perbekalan jasmani dan rohani melalui pendidikan. Seorang muslim juga harus melakukan perkara yang sama untuk orang yang memerlukan mengikut kemampuan mereka tanpa takut kemiskinan untuk diri mereka sendiri. Mereka harus ingat Hadis yang terdapat dalam Sunan Abu Dawud, nombor 4893, yang menasihati bahawa Allah Taala akan memenuhi keperluan orang Islam yang menjaga keperluan orang lain.

Peruntukan - 4

Allah Yang Maha Mulia adalah Maha Pemurah yang tidak terhingga dan memberikan nikmat dan keberkatan tanpa balasan atau sebab lahiriah. Dia memberi dengan murah hati tanpa diminta.

Orang Islam yang memahami nama ilahi ini akan sentiasa mencari karunia dan keberkatan daripada Allah, Yang Maha Tinggi, kerana mereka tahu bahawa Pemberi suka diminta. Ini ditegaskan dalam Hadis yang terdapat dalam Jami At Tirmidzi, nombor 3571. Tetapi penting untuk diperhatikan, orang yang mencari karunia daripada Pemberi hendaklah mengetahui ia tidak diperoleh melalui kemaksiatan-Nya. Sebarang nikmat duniawi yang diperolehi melalui kemaksiatan kepada Allah Taala, hanya akan menjadi beban bagi pemiliknya di kedua-dua alam. Sebaliknya, seorang muslim harus berusaha untuk mendapatkan keberkatan yang bermanfaat dari Sang Pemberi dengan melaksanakan perintah-Nya, menjauhi larangan-Nya dan dengan menghadapi takdir dengan sabar. Apabila seorang muslim benar-benar memahami bahawa semua nikmat telah diberikan oleh Sang Pemberi, mereka akan menunjukkan kesyukuran yang sebenar kepada-Nya. Ini adalah apabila seseorang menggunakan semua nikmat yang mereka miliki mengikut keredaan Allah Taala. Ini membawa kepada peningkatan keberkatan. Bab 14 Ibrahim, ayat 7:

“Dan (ingatlah) ketika Tuhanmu memaklumkan, ‘Sesungguhnya jika kamu bersyukur, pasti Kami akan menambah (nikmat) kepadamu...’”

Seorang muslim harus bertindak atas nama ilahi ini dengan memberikan nikmat yang telah diberikan kepada orang lain untuk keredhaan Allah Taala. Orang yang memberi kepada orang lain akan diberi lebih daripada yang mereka bayangkan. Surah 2 Al Baqarah, ayat 245:

“Siapakah yang akan meminjamkan kepada Allah pinjaman yang baik supaya Allah melipatgandakan balasannya dengan berlipat ganda? Dan Allah menyempitkan dan melapangkan (rezeki) dan kepada-Nyalah kamu dikembalikan.”

Peruntukan - 5

Saya mempunyai pemikiran, yang saya ingin kongsi. Orang ramai sering mengeluh tentang keletihan mental dan fizikal apabila datang untuk mendapatkan peruntukan yang sah untuk memenuhi keperluan dan tanggungjawab mereka, seperti menyediakan tanggungan mereka. Adalah penting untuk memahami bahawa selagi seseorang itu hidup di dunia ini, rezekinya, maknanya, perkara-perkara yang mereka perlukan untuk terus hidup di dunia ini telah dijamin oleh Allah Taala. Malah, Dia memperuntukkan peruntukan untuk penciptaan lebih 50,000 tahun sebelum Dia mencipta Langit dan Bumi. Ini disahkan dalam Hadis yang terdapat dalam Sahih Muslim, nombor 6748. Bab 11 Hud, ayat 6:

“Dan tidak ada suatu binatang melata pun di bumi melainkan Allah-lah yang memberi rezekinya, dan Dia mengetahui tempat berdiam binatang itu dan tempat penyimpanannya. Semuanya ada dalam daftar yang jelas.”

Satu aspek peruntukan ini termasuklah tenaga mental dan fizikal yang diperlukan untuk mendapatkan rezeki seseorang. Tetapi yang penting untuk diperhatikan ialah peruntukan yang dijamin hanya minimum yang diperlukan untuk terus hidup di dunia ini, tidak ada jaminan seseorang akan mendapat lebih daripada minimum ini, walaupun kebanyakan orang mendapat lebih. Ini bermakna, walaupun semua manusia telah dibekalkan tenaga mental dan fizikal untuk mendapatkan bekalan minimum yang mereka perlukan untuk terus hidup di dunia ini, mereka semua belum dibekalkan lebih daripada itu. Bermakna, sesetengah orang telah diberikan

lebih daripada yang minimum dan oleh itu mereka juga telah dibekalkan tenaga mental dan fizikal yang diperlukan untuk mendapatkannya, manakala yang lain tidak. Oleh itu, apabila orang ramai berusaha untuk mendapatkan lebih daripada keperluan minimum mereka, yang mereka tidak diperuntukkan, maka ia hanya akan mengakibatkan keletihan mental dan fizikal, kerana mereka tidak diberikan tenaga mental dan fizikal tambahan yang diperlukan untuk mendapatkan lebih banyak peruntukan. Sedangkan, orang yang berusaha untuk mendapatkan keperluan mereka tanpa pembaziran, pemborosan dan keterlaluan, tidak akan pernah bosan mental atau fizikal, kerana tahap tenaga mental dan fizikal ini telah dijamin kepada mereka.

Untuk membuat kesimpulan, jika seseorang ingin mengelakkan keletihan mental dan fizikal berkenaan dengan mendapatkan peruntukan mereka, mereka harus berusaha untuk mendapatkan dan menggunakan mengikut keperluan minimum mereka dan mengajar tanggungan mereka untuk melakukan perkara yang sama.

Segala puji bagi Allah, Tuhan sekalian alam dan selawat dan salam ke atas junjungan akhir Nabi Muhammad, keluarga dan para sahabatnya yang mulia.

Lebih 400 eBook Percuma tentang Perwatakan Baik

Lebih 400 eBook Percuma: <https://shaykhpod.com/books/>

Tapak Sandaran untuk eBook/ Buku Audio :

<https://archive.org/details/@shaykhpod>

Pautan PDF terus ke eBook ShaykhPod:

<https://spebooks1.files.wordpress.com/2024/05/shaykhpod-books-direct-pdf-links-v2.pdf>

<https://archive.org/download/shaykh-pod-books-direct-pdf-links/ShaykhPod%20Books%20Direct%20PDF%20Links%20V2.pdf>

Media ShaykhPod yang lain

Buku Audio : <https://shaykhpod.com/books/#audio>

Blog Harian: <https://shaykhpod.com/blogs/>

Gambar: <https://shaykhpod.com/pics/>

Podcast Umum: <https://shaykhpod.com/general-podcasts/>

PodWoman: <https://shaykhpod.com/podwoman/>

PodKid: <https://shaykhpod.com/podkid/>

Podcast Urdu: <https://shaykhpod.com/urdu-podcasts/>

Podcast Langsung: <https://shaykhpod.com/live/>

Ikuti Saluran WhatsApp Secara Tanpa Nama untuk Blog Harian, eBook, Gambar dan Podcast:

<https://whatsapp.com/channel/0029VaDDhdwJ93wYa8dgJY1t>

Langgan Terima Blog & Kemas Kini Harian Melalui E-mel:

<http://shaykhpod.com/subscribe>



Achieve **N**oble **C**haracter